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Geachte BOB-fractie en overige leden van de gemeenteraad,

Inleiding/Aanleiding 
Op 25 juli 2022 zijn schriftelijke vragen gesteld, in verband de tijdelijke uitbreiding van Brede 
School De Zon uit Het Westeraam aan de Mozartstaat te Elst.

Ingaande op de gestelde vragen:

1. In de TIC wordt een deel van het doorlopen proces geschetst, echter zonder duidelijke 
tijdlijn. 

Vragen: 
Kunt u aangeven:
a. Van welke datum was het oorspronkelijke plan om noodlokalen te plaatsen op het plein 

bij Brede School De Zon voor een periode van 4 à 5 jaar?

Het oorspronkelijke plan dateert van december 2021.

b. Op welke datum is een aanvraag voor een omgevingsvergunning ingediend? 

De aanvraag is op 9 maart 2022 ingediend.

c. Op welke datum ‘bleek uit de eerste beoordeling dat de vergunning niet zonder meer 
verleend kon worden’?

Op 18 mei 2022.

d. Op welke datum bleek dat aan het oorspronkelijke plan geen medewerking kon worden 
verleend?

Op 30 mei 2022.
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2. In de TIC van 21 juni 2022 wordt gesteld “In de directe nabijheid zijn geen uitwijk-
mogelijkheden naar andere locaties voor het oorspronkelijke initiatief.” In het door de raad 
op 8 december 2020 vastgestelde Strategisch meerjarig Huisvestingsplan Onderwijs 
Gemeente Overbetuwe (2020-2036)1 was nog sprake van diverse opties om het 
huisvestingsprobleem voor het onderwijs in Westeraam op te lossen. Op 20 juli 2021 
ontving de raad nog een memo over een andere noodgreep rond huisvesting van VO en 
PO in Westeraam2.

Vragen:
a. Kunt u op hoofdlijnen aangeven hoe (en met wie) het overleg over deze opties is 

verlopen sinds 8 december 2020? Hoe zijn opties uit het Strategisch meerjarig 
Huisvestingsplan in de loop der tijd afgevallen? Hoe en wanneer zijn de betrokken 
ouders / medezeggenschapsraden en/of het wijkplatform Elst Oost hierbij door de 
gemeente in het proces meegenomen? 

Er is continu contact geweest met de schoolbesturen over de huisvestingsproblematiek in 
de wijk. De groei van het aantal leerlingen is gestaag doorgegaan in tegenstelling tot de 
leerlingenprognoses. De onvoorziene groei van het voortgezet onderwijs is een lastig in te 
schatten gegeven, omdat het een regionale onderwijsvoorziening betreft. De 
terugkoppeling van de gesprekken tussen gemeente en schoolbesturen naar andere 
betrokkenen heeft plaatsgevonden via de schoolbesturen. Dit had te maken met de nog 
nader te bekijken opties. Er is o.a. gekeken naar de grondposities in de directe omgeving 
van de school. De gemeente Overbetuwe beschikt (nog) niet over gronden in de wijk Het 
Westeraam waar dergelijke initiatieven een plaats kunnen krijgen in tijdelijke en of 
definitieve huisvestingsplannen. 

b. Waarom zag u geen aanleiding om de raad tussentijds over dit proces nader te 
informeren, bijvoorbeeld in december 2021 toen u de raad informeerde over andere 
plannen voor de Mozartstraat 12?

Op 21 december 2021 was de locatie Mozartstraat niet in beeld voor primair onderwijs en 
was er geen aanleiding om de raad te informeren. Het voornemen was om aan te sluiten bij 
de wensen van de betreffende schoolbesturen om de tijdelijke lokalen zo dicht mogelijk bij 
de Brede School De Zon te plaatsten. Dit was dan ook het oorspronkelijke plan door middel 
van zogenaamde noodlokalen op het plein van Brede School De Zon. Op 22 maart 2022 
heeft hier het College een positief besluit over genomen in relatie tot de benodigde 
middelen. De voorbereidingen waren al wel gestart. Denk hierbij aan gesprekken, 
planvorming en de aanvraag om omgevingsvergunning. 

c. Graag ontvangen wij de verslagen van overleggen waarin met de schoolbesturen (sinds 
8 december 2020) over de opties om het huisvestingsprobleem voor onderwijs in 
Westeraam op te lossen is gesproken.

Van de gesprekken met de schoolbesturen heeft geen verslaglegging plaatsgevonden.

3. Indien u een extern bureau de door de inspreker in de raad van 5 juli jl. genoemde 
knelpunten op de route van Westeraam naar de Mozartstraat gaat laten onderzoeken, kunt 
u dan de opdracht aan dit bureau zo spoedig mogelijk delen met de raad (en direct 
betrokkenen)?
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Zoals reeds beantwoord op de schriftelijke vragen van GBO (S-611), onderstaand een 
nadere uiteenzetting.

Wij onderscheiden maatregelen voor de korte termijn en maatregelen voor de lange 
termijn. De maatregelen voor het korte termijn zijn inmiddels in overleg met betrokkenen 
uitgewerkt. Deze maatregelen zijn gericht op ondersteuning van jeugdige fietsers en op het 
attenderen van de overige verkeersdeelnemers op de nieuwe schoolroute.
Jeugdige fietsers kunnen onzeker rijgedrag vertonen als ze een nieuwe route moeten gaan
fietsen. Weggebruikers moeten vaak wennen aan een nieuwe verkeersituatie. Door beide
groepen te ondersteunen met maatregelen, optimaliseren we de verkeersveiligheid en 
blijven de risico’s zo klein mogelijk. Hierna lichten we deze maatregelen toe.
Wij zijn inmiddels een studie gestart naar eventuele maatregelen voor de langere termijn.
Ondanks dat de route voldoet aan de landelijke ontwerprichtlijnen voor een veilige
weginrichting gaan we onderzoeken hoe we weginrichting kunnen optimaliseren. Het gaat 
om maatregelen die de risico’s die er altijd zijn, beheersbaar houden zodat we de
verkeersveiligheid kunnen waarborgen. In de studie wordt de huidige vormgeving en het
gebruik van de route getoetst en de verkeersveiligheidsrisico’s worden in beeld gebracht.

Hieruit volgen mogelijke verbeterpunten voor de verschillende wegvakken en kruispunten 
op de route. We verwachten in september een voorstel hiervoor gereed te hebben. Hierin 
nemen we ook de oplossingsrichtingen mee die ouders en scholen hebben aangedragen. 
Zodra het voorstel gereed is zullen we u hierover informeren.
Hieronder volgt een toelichting per maatregel.

• Plaatsen van campagneborden

Bij de aanvang van het schooljaar (29 augustus) worden op de Griegstraat, Dauw en
Senaat extra campagneborden geplaatst om weggebruikers bewust te maken dat er meer
scholieren gebruik zullen maken van deze route.

• Inzet van verkeersregelaars op de kruispunten Griegstraat-Dauw, Rijksweg Noord-Dauw, 
Regenboog-Dauw

De verkeersregelaars ondersteunen de leerlingen met het oversteken van de kruispunten.
De verkeersregelaars zullen in eerste instantie voor 2 weken worden ingezet. Mocht het
noodzakelijk zijn dan kan het termijn worden verlengd met 1 of 2 weken.

• Plaatsen van verkeersborden

Op de busbaan Regenboog wordt ter hoogte met de Dauw bebording (J24) geplaatst om
de buschauffeurs extra te attenderen op fietsers. De busvervoerder is op de hoogte van
deze maatregelen en de buschauffeurs zijn geattendeerd op de verkeerssituatie.

4. Kunt u in september een update geven van bijlage 7 bij het Strategisch meerjarig 
Huisvestingsplan (gegevens per wijk/kern)? Welke andere informatie kunt u met de raad 
delen over de laatste stand van zaken bij het ontwikkelen van een plan voor de langere 
termijn (per 2025?) voor zowel het tekort aan gymvoorzieningen als schoollokalen in 
Westeraam?

Bijgevoegd zijn de laatste leerlingenprognoses van het PO en VO 2022. De 
leerlingenaantallen geven een beeld van de huidige aantallen in bijlage 7 van het 
strategische huisvesting plan.
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De ontwikkelingen omtrent nieuwbouw in relatie tot de groei van het PO en VO in Het 
Westeraam worden volgens de geldende procedures aan de raad gepresenteerd ter 
goedkeuring. 
Eind 2019 hebben de directie en bestuurders van de betrokken scholen de wens 
uitgesproken om de samenwerking waar mogelijk verder te verbreden en te verdiepen en 
om deze te verbinden aan een structurele oplossing voor het ruimtetekort. Zij zien goede 
kansen en synergievoordelen in het verder vormgeven van samenwerking binnen één 
nieuw te bouwen onderwijsgebouw.
Het nieuwe onderwijsgebouw zal een plaats krijgen in het plangebied De Woongaard. In dit 
plangebied wordt tevens het Multifunctioneel Sportcentrum Elst (MFSC) ontwikkeld zodat 
er ook in voldoende binnensport ruimte wordt voorzien. Om op korte termijn te berekenen 
met welk ruimtebeslag de gemeente Overbetuwe rekening moet houden voor een 
geïntegreerde uitbreiding van De Elstar en Lyceum Elst heeft de gemeente aan ICS 
adviseurs gevraagd om:
▪ de toekomstige ruimtebehoefte van het onderwijsgebouw te beoordelen;
▪ de toekomstige ruimtebeslag van het terrein te beoordelen.

Tevens heeft de gemeente behoefte aan een onderbouwde opgave van de 
investeringskosten voor de geïntegreerde uitbreiding van De Elstar en Lyceum Elst. De 
ontwikkelingen omtrent nieuwbouw in relatie tot de groei van het PO en VO in Het 
Westeraam worden volgens de geldende procedures aan de raad gepresenteerd ter 
goedkeuring. 

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders,
de gemeentesecretaris,

P.J.E. Breukers

de burgemeester, 

R.P. Hoytink-Roubos


